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Referat  

 
 

 
 
 
 

Den 00. November holdt Hovedstyret sitt månedlige styremøte. På møte gikk vi 
rutinemessig igjennom progresjon i under-styrene, og ellers aktuelle tema. Referatet 
publiseres på nettsiden vår, for å sikre hensynet til gjennomsiktighet. Vi ønsker å være 
så åpne som mulig om driften av foreningen. 

 
 
 
 

- Sign. /JF- Hovedstyre 21/22 
 

 
 

Leder: Solveig Stirø 
Nestleder: Vilde Roheim Tveit 

Økonomiansvarlig: Martin Blakkisrud 
Medieansvarlig: Haakon Braathen Kleven  

Leder av Sosial: Lena Haug  
Leder av idrett: Solveig Pape Meringen 

Leder av fagstyret: Magnus Magnus Brugmans 
 
 

SAK BEHANDLET ANSVAR 



 

1 Fag 
● Prosedyrekonkurransen er fokus. Har fått bra tilbakemelding.  
● Dommerne er Vidar Brobakken, Ingulf Nordahl, Øistein fra Thallaug  
● Blir mentorordning for de to lagene som skal prosedere. 
● Har begynt å planlegge Oslo turen  

 

2 Idrett 
● Har hatt skidagen som ble vellykket 
● Ordner med spenstavtalen. Skal signeres til helgen 
● Prøve å kunne få en avtale med Hafjell  
● Planlegger 3000 meter øl  
● Prøve å få til litt spontane ting  

 

 
 
 

 

3 Sosial:   

4 ALD 
● Eline ble nestleder 
● Delte inn i grupper med ulike arbeidsoppgaver 
● Ser etter foredragsholdere  

● Viktig å planlegge tidlig  

 

5  Markedsføring 
● Kommet i gang med kameraet  
● Satser på å få laget ettervideo fra JFL  
● Send gjerne videoer fra ALD i fjor  
● Ønsker å lage en ny promovideo for ALD  
● Ønsker å lage en video for jussforeningen som kan være med på 

standen vår eller når vi skal promotere oss selv  
● Har fokus på promovideoer  
● Skal få linkdin profilen mer attraktiv  

 

6 Økonomi 
● Sagt opp teamsabonnementet  
● Fått tilganger  
● Har begynt å betale ut penger  
● Tenker å ordne et bedre utleggsskjema  
● Sett litt på regnskapsprogram 

 

7 Sette mål for det kommende året 
● Flere arrangementer med Thallaug, gjerne hos Thallaug  

 



 

8 
 
 

Sponsorer 
● Thallaug 
● Er i samtaler med Fika (Herman) 
● Spenst blir signert på søndag (Tiril) 
● Hafjell er oppe til vurdering (Tiril)  
● Prøve å gå innom Sport 1 eller eventuelt Lillehammer Sport 

istedenfor (Tiril) 
● Brenneriet skal kontaktes om noe enda mer eksklusivt for 

jusstudenter, mtp årskort, jussøl ol (Vilde)  
● Flere kaffebarer, Lillehammer bakeriet, pannekakehuset, espresso 

house, eller andre lokale.  
● Kan prøve bokhandler  

● Tannlege/fysio timer (Emilie har ansvar for Odontia)  
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